

INFORMATION

712

Loge d'avionnerie 712
District 11 de Montréal



A.I.M.T.A.

Affilié à : F.T.Q.
C.M.Q. ■ C.R.F.T.Q.M.M. ■ C.T.C.

Saint-Laurent, Juin 2014

ASSEMBLÉE MENSUELLE

Dimanche le
8 juin 2014
9 heures

Le Crystal

5285, Henri-Bourassa Ouest
Montréal, Qc H4R 1B7

ORDRE DU JOUR

1. APPEL DES DIRIGEANTS
2. LECTURE DU PROCÈS-VERBAL DE LA DERNIÈRE ASSEMBLÉE
3. RAPPORT DU SECRÉTAIRE-TRÉSORIER
4. LECTURE DE LA CORRESPONDANCE
5. RAPPORT DES AGENTS DE GRIEFS
6. RAPPORT DES REPRÉSENTANTS EN PRÉVENTION
7. RECRUTEMENT
8. BIEN-ÊTRE
9. AFFAIRES NON TERMINÉES
10. AFFAIRES NOUVELLES et RECOMMANDATIONS DE L'EXÉCUTIF
11. AJOURNEMENT

Élection de la Grande Loge

Les élections au poste de dirigeants de la Grande Loge se sont déroulées tout au long du mois d'avril afin de permettre aux milliers de membres de l'AIMTA de participer. Au poste de Président International le Confrère R. Thomas Buffenbarger a été réélu avec près de 68% des votes face à son adversaire Jay Cronk. Pour le poste de Secrétaire-Trésorier Général le confrère Robert Roach, Jr a défait son adversaire Dale Cancienne avec 69% des votes. Félicitations aux gagnants et merci à tous les membres qui ont participé à cette élection.

L'assemblée à venir

À l'assemblée du mois de juin 2014, il y aura une proposition d'annuler les réunions de juillet et août prochain, en raison de la période de vacances. Le tout selon l'Article II, Section I (c) des règlements de la Section Locale 712.

Le Comité exécutif de la section locale est autorisé à voir aux affaires normales et nécessaires pendant ces deux mois, selon l'Article D des Statuts de l'AIMTA.

JEAN VALOIS
SECRÉTAIRE-ARCHIVISTE,
SECTION LOCALE 712

A.I.M.T.A.

j.valois@aimta712.org

www.aimta712.org

#1
Le **#1** au monde
de l'aérospatiale



INFORMATION

712

District 11 Montréal
Aircraft lodge 712



I.A.M.A.W.

Affiliated to : Q.F.L.
Q.M.C. ■ C.R.F.T.Q.M.M. ■ C.L.C.

Saint-Laurent, June 2014

MONTHLY MEETING

Sunday,
June 8th, 2014
9 a.m.

Le Crystal

5285 Henri-Bourassa West
Montreal, Qc H4R 1B7

AGENDA

1. ROLL CALL
2. READING OF MINUTES OF LAST REGULAR MEETING
3. SECRETARY-TREASURER'S REPORT
4. READING OF THE CORRESPONDENCE
5. GRIEVANCE AGENTS' REPORT
6. HEALTH AND SAFETY REPRESENTATIVES' REPORT
7. ORGANIZING
8. WELFARE
9. UNFINISHED BUSINESS
10. NEW BUSINESS AND EXECUTIVES' RECOMMENDATIONS
11. ADJOURNMENT

Election at the Grand Lodge

Elections for leadership positions were held at the Grand Lodge, all throughout the month of April, thousands of members were able to exercise their right to vote. Brother R.Thomas Buffenbarger won his election against Jay Cronk by obtaining 68% of the vote for the position of International President.

Brother Robert Roach won in his election against Dale Cancienne for the position of General Secretary Treasurer by obtaining 69% of the ballots. Congratulation to the re-elected and thank you to all the members which exercised their right to vote.

Next regular Monthly Meeting

At the regular monthly meeting being held in the month of June 2014, there will be a proposal to cancel the monthly meetings of July and August 2014, due to the holiday period. In accordance with Article II, Section I (c) of the Local Lodge 712 Bylaws.

The local lodge's executive committee is authorized to conduct the normal and necessary business during these two months, as per article D of the IMAW Constitution.

JEAN VALOIS
RECORDING SECRETARY,
LOCAL LODGE 712
I.A.M.A.W.

j.valois@aimta712.org
www.aimta712.org

1 for **aerospace**
in the world